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فوتبال ایران

دنیزلی: خسته شده بودم!

مصطفی دنیزلی که پس از حدود 6 ماه حضور روی نیمکت سرمربیگری تیم فوتبال 

تراکتور به طور توافقی با این باشگاه قطع همکاری و مسیر خود را از سرخ پوشان تبریزی 

جدا کرد، می گوید به خاطر اتفاقاتی که در ایران و در این باشگاه برایش افتاد، تصمیم 

به جدایی  از این تیم گرفت. دنیزلی 70 ساله در گفت وگو با آنادولوی ترکیه درباره چرایی 

پایان دادن به همکاری اش با باشـــگاه تراکتور گفت: »از لحاظ روحی خسته شده ام. 

پیش از این هم قصد استعفا از سمت سرمربیگری تراکتور را داشتم، اما مدیریت باشگاه 

با درخواســـتم موافقت نکرد. دلیل جدایی ام از این تیم قطعا ناکامی ورزشی نبود. ما 

از رقبای خود دو بازی کمتر انجام داده بودیم. اگر بازی های عقب افتاده مان را با برد 

پشت سر می گذاشتیم، تا رده دوم خود را بالا می کشیدیم.« 

فاناتیک: خواسته های دنیزلی عملی نشد

نشـــریه معتبر »فاناتیک« ترکیه با انتشار خبر جدایی دنیزلی 70 ساله از تراکتور، در 

تشریح چرایی پایان همکاری طرفین این ماجرا نوشت: »دنیزلی به دلیل عملی نشدن 

خواسته هایش در نقل وانتقالات و مشکل سازگاری، به صورت توافقی از تراکتور جدا 

شد.«  تراکتور با سرمربیگری دنیزلی از 11 بازی لیگ برتری خود 5 پیروزی و 3 تساوی 

کسب کرد و در سه بازی هم تن به شکست داد. این تیم درحال حاضر با 18 امتیاز و 

البته دو بازی کمتر در رده هشتم جدول این رقابت ها جای دارد. 

دایی: در تهران هستم، نه تبریز

دیروز همزمان با انتشار خبر برکناری مصطفی دنیزلی اعلام شد که دایی در تبریز است 

و گزینه اصلی تراکتور محســـوب می شود. دایی اما با تاکید بر این نکته که در تهران 

حضور دارد، نه تبریز، به ایســـنا گفت: »10 روز قبل با من برای قبول هدایت تراکتور 

صحبت کردند، اما با توجه به مشکلات شخصی نتوانستم پیشنهاد آنها را قبول کنم. 

من از آقای زنوزی و همین طور مدیران باشگاه  تراکتور تشکر می کنم، اما متاسفم که 

نتوانستم پیشنهاد آنها را بپذیریم.« 

خطر در کمین استقلال و تراکتور

کنفدراسیون فوتبال آسیا به مدارک دو باشگاه استقلال و تراکتور مشکوک است و با 

ارسال ایمیلی به فدراسیون فوتبال، خواستار انجام راستی آزمایی نسبت به مدارک این 

دو باشگاه شده است. طبق گزارشی که مهر منتشر کرده، این اتفاق درحالی افتاده که 

مدارک این دو باشگاه به همراه مدارک دیگر باشگاه های لیگ برتری از سوی فدراسیون 

فوتبال تایید و به AFC ارسال شد. احتمال اینکه هیاتی از کنفدراسیون فوتبال آسیا 

به منظور انجام بررسی های دقیق روی پرونده این دو باشگاه عازم ایران شوند، وجود دارد. 

درصورت محقق شدن مغایرت در پرونده های این باشگاه نسبت به آنچه به کنفدراسیون 

فوتبال آسیا ارائه شده، خطر ابطال مجوز حرفه ای این دو باشگاه را تهدید می کند. 

چهارمین ناکامی دنیزلی در ایران

مصطفی دنیزلی در چهار مقطع هدایت تیم های ایرانی )پاس، دو دوره پرسپولیس و 

تراکتور( را برعهده داشت، اما موفق به کسب قهرمانی نشد. او در لیگ چهارم با تیم 

پاس در رتبه ششـــم جدول ایســـتاد، اما فصل بعد توانست با تنها یک امتیاز کمتر از 

استقلال، به مقام نایب قهرمانی لیگ برسد. حذف پاس دنیزلی از آسیا هم غم انگیز 

بـــود، چون فقط به خاطر گل زده کمتـــر در خانه العین امارات اتفاق افتاد. در فصل 

ششم سرمربی پرسپولیس بود، اما در کورس قهرمانی پشت سر سایپا و استقلال اهواز 

ایستاد و با اختلاف 3 امتیاز قهرمانی را از دست داد. مصطفی پاشا در نیمه دوم فصل 

یازدهم دوباره سرمربی پرسپولیس شد و بعد از نیم فصلی که فقط یک دربی نوستالژیک 

برای هوادارانش گذاشـــت، ایران را ترک کرد و پرســـپولیس فصل را با رتبه دوازدهم به 

پایان رساند. درنهایت به تراکتور آمد و وعده داد برای اولین بار این تیم را قهرمان ایران 

می کند، اما در این تیم هم توفیقی نیافت تا مشخص شود برخلاف ترکیه او در ایران 

توان کسب جام را ندارد!

تراکتـور در فصـل جـاری بـه اندازه ای که پیش از شـروع 

فصـل بـرای نتیجـه گرفتـن ریخت وپـاش کـرده، موفـق 

نشـده نتایـج درخـور شـانی کسـب کنـد و بعـد از باخت 

مقابـل صنعـت نفـت، اسـتقلال و سـپاهان بـا نتیجه ای 

عجیـب و غریـب مقابـل شـاهین شـهرداری بوشـهر در 

تبریـز متوقـف شـد تـا هـواداران کم طاقـت تراکتـور کـه 

دیگـر از قول هـای الکـی قهرمانـی خسـته شـده اند، 

سروصدایشـان در بیایـد. 

دیـروز در خبـری غافلگیر کننـده خبـر جدایـی دنیزلـی 

منتشـر شـد، آن هـم در حالـی کـه قـول داده بـود در 

ایـن فصـل یـک جـام بـرای تراکتـور بـه ارمغـان بیـاورد، 

امـا او هـم بـه فهرسـت مربیـان ناموفـق تراکتـور در یکی 

دو فصـل اخیـر اضافـه شـد تـا حـالا خیلی هـا بـه دنبال 

این باشـند که گزینه بعدی زنوزی برای خروج از بحران 

چه کسـی اسـت. 

اولتکذیبوبعدتایید!

از دو سـه روز قبـل بعضی هـا خبـر آوردنـد کـه تراکتور به 

دنبـال فسـخ قـرارداد دنیزلـی اسـت و مالـک باشـگاه از 

نتایج کسـب شـده تیمش رضایت ندارد اما از رسـانه ها 

اصـرار و از باشـگاه تراکتـور انـکار. آنهـا در ایـن روزهـا 

مـدام تاکیـد داشـتند کـه دنیزلـی مـورد حمایـت کامل 

باشـگاه اسـت و بـا اقتـدار، بـه کارش در ایـن تیـم ادامـه 

می دهد اما تراکتوری ها نشـان دادند که نگاه رسـانه ها 

بـه حسـاس بـودن روی اخبـاری کـه تکذیـب می شـود، 

چنـدان بیـراه نیسـت چراکه آنها صبح دیـروز از حمایت 

کامـل از دنیزلـی حـرف زدنـد و بـه یک سـاعت نرسـیده 

خبـر جدایـی توافقـی ایـن مربـی را منتشـر کردنـد. بـه 

ایـن ترتیـب دنیزلـی هـم بـه صـف مربیانـی پیوسـت که 

بـا هـزار امیـد و آرزو راهـی تبریز شـد و در آخر نتوانسـت 

یـک فصـل کامـل را در ایـن تیـم سـپری کند. 

شاهینموضوعاخراجدنیزلینبود

شـاید خیلی از فوتبالی ها بر این باور باشـند که تسـاوی 

خانگی تراکتور مقابل قعرنشـین مطلق لیگ برتر، خون 

مدیـران ایـن تیـم را بـه جـوش آورده و آنهـا حکـم اخـراج 

دنیزلـی را امضـا کرده انـد، امـا بـد نیسـت بدانید که این 

جدایـی از مدت هـا قبـل برنامه ریزی شـده بود و مدیران  

تیـم تبریـزی در زمانـی کـه بـه دلیـل لغـو بازی هایشـان 

در لیـگ برتـر تعطیـل بودند، بـه دنبال مربـی جایگزین 

پیرمـرد ترکیه ای می گشـتند. 

علـی دایـی کـه یکـی از گزینه هـای اصلـی نیمکـت 

تراکتـور بـه شـمار می آیـد در گفت وگویـی رسـما اعـلام 

کرد پیشـنهاد تراکتور برای امروز و دیروز نبوده و حدود 

10 روز قبـل بـرای ایـن انتقـال بـا او تمـاس گرفته شـده 

اسـت کـه البته پاسـخ شـهریار فوتبـال به این پیشـنهاد 

»نـه« بوده اسـت. 

بـه نظـر می آید صادقیان و زنوزی بعد از شکسـت مقابل 

سـپاهان بـه این نتیجه رسـیده اند که ادامـه همکاری با 

آقـا مصطفـی بی نتیجـه اسـت و بـرای اینکـه بتواننـد در 

ایـن فصـل جـزء مدعیـان لیـگ باشـند، بهتـر اسـت بـه 

نیمکـت تیم شـان شـوکی بـزرگ وارد کنند. 

شعبهایازتیمهایعربیدرایران

در این سـال ها که زنوزی مالک باشـگاه تراکتور شـده، 

نیمکـت ایـن تیـم بـه محلـه بروبیـای مربیـان خارجـی 

تبدیـل شـده اسـت. او که علاقه زیـادی به جذب نفرات 

اسـم و رسـم دار امـا پـا به سـن گذاشـته دارد در یـک 

فصل ونیـم قبـل چهـار سـرمربی برای تیمـش به خدمت 

گرفتـه و حـالا بـه دنبـال پنجمیـن مربی می گـردد. او با 

ایـن نـگاه، شـکل و شـمایل تیم هـای عربـی را در لیـگ 

برتـر کشـورمان ترسـیم کـرده و نشـان داده کـه جـزء 

مدیرانـی نیسـت کـه بـه مربیـان تیمـش فرصـت بدهـد 

تـا تفکـرات خـود را در تیـم پیـاده کننـد. ایـن شـیوه از 

اسـتخدام و حذف مربی حتی در کشـورهای عربی هم 

بـه جـز مـواردی خـاص، منسـوخ شـده و تیم هـا بـر ایـن 

بـاور رسـیده اند کـه یـک مربی از بـدو ورودش نمی تواند 

تاثیـرات تفکـر خـود را در تاکتیـک تیـم پیـاده کنـد. 

زنوزیبهدنبالبرانکو،صادقیانحامیدایی

همان طـور کـه در بـالا اشـاره کردیـم علـی دایـی یکـی 

از گزینه هـای اصلـی تراکتـور بـرای هدایـت ایـن تیم در 

ادامـه فصـل نوزدهـم لیگ برتر محسـوب می شـود ولی 

بـد نیسـت بدانیـد کـه ایـن گزینـه مدیرعامـل باشـگاه 

اسـت و نظر مالک تراکتور بسـیار با خواسـت صادقیان 

متفاوت اسـت. 

علـی دایـی کـه ایـن روزهـا بـرای تیم هـای داخلـی 

طاقچه  بـالا گذاشـته اسـت و تقریبا تمام پیشـنهادهای 

رسـیده را نخوانـده رد کـرده، ایـن بـار هـم بـه پیشـنهاد 

تراکتوری هـا بـدون هیـچ مذاکـره ای پاسـخ منفی داده 

امـا افـراد مطلـع بـر ایـن باورنـد که پاسـخ رد علـی دایی 

مثـل همیشـه سـفت و سـخت نبـوده و ممکـن اسـت در 

تماس هـای بعـدی بتـوان او را پـای میز مذاکره نشـاند. 

هرچند اطلاعاتی که از شـهر تبریز به دسـت ما رسـیده 

حکایـت از جـو منفـی هواداران تراکتـور علیه دایی دارد 

و تبریزی هـا کـه در گذشـته بارهـا بـا آقـای گل جهان به 

مشکل خورده بودند، راضی نیستند که او روی نیمکت 

تیم شـان بنشیند. 

از طرفـی زنـوزی هـم اعتقـاد زیادی به علـی دایی ندارد 

و معتقـد اسـت کـه نبایـد در ایـن برهـه زمانـی مربـی 

داخلـی را جایگزیـن دنیزلـی کننـد. مالـک تراکتـور کـه 

علاقـه زیـادی بـه محبـوب شـدن نـزد هـواداران تیمش 

دارد، بـرای اینکـه ایـن مقبولیـت خـود را از دسـت ندهد 

گزینه ای را رو کرده که سـروصداها را بخواباند. شـنیده 

می شـود زنـوزی بـه برانکـو پیشـنهاد هدایـت تراکتـور را 

داده و بـا تمـام شرط وشـروط برانکـو هـم کنـار آمـده. 

جالـب اینکـه برانکـو حاضـر نشـده دریافـت پیشـنهاد 

از تراکتـور را تکذیـب کنـد و اعـلام کـرده فعـلا در ایـن 

خصـوص صحبـت نمی کنـد. 

دودستگیتراکتوریها

تـا پیـش از ایـن هر اتفاقی که در تیم تبریزی رخ می داد 

و هربـار کـه تراکتـور نتیجـه نمی گرفـت، هـواداران بـه 

زمیـن و زمـان گیـر می دادنـد امـا همیشـه پشـتیبان 

محمدرضا زنوزی بوده و اعتقاد داشـتند که او می تواند 

تراکتـور را بـه روزهـای آرمانـی برسـاند و بـا قـدرت مالـی 

کـه مالـک تراکتـور دارد، هیـچ کـم و کسـری در این تیم 

دیـده نمی شـود. 

امـا در شـرایط فعلـی عـده ای از هـواداران تراکتـور کـه 

تعدادشـان هم کم نیسـت در فضای مجازی علیه مالک 

باشـگاه موضـع گرفتـه و اعتقـاد دارنـد کـه تصمیمـات 

نادرسـت او و جذب سـتاره های پا به سـن گذاشته باعث 

شـده کـه ایـن تیم نتوانـد نتایج خوبی کسـب کند و این 

بدتریـن خبـر برای زنوزی اسـت. 

زنـوزی همیشـه بـه پشـتوانه هـواداران تیمـش افتخـار 

می کـرد و حـالا کـه بخشـی از ایـن مقبولیت را از دسـت 

رفتـه می بینـد، قطعـا بـه دنبـال راهـکاری بـرای فـرار از 

ایـن مخمصه اسـت. 

محلیبرایپرشدنجیبدلالها

زنـوزی در یـک برنامـه زنـده تلویزیونـی به صـورت واضح 

اعـلام کـرد کـه در تیمـش دلال دارد، امـا این دلال ها به 

نفـع باشـگاه تراکتـور کار می کنند. 

بـه نظـر می آیـد کـه صحبت هـای زنـوزی درخصـوص 

منفعت تراکتور از حضور دلال ها چندان درسـت نباشـد 

و ایـن دلال هـای نزدیـک به باشـگاه هسـتند کـه در این 

بروبیـای مربیـان و بازیکنـان خارجـی متنفـع می شـوند 

و چه بسـا یکـی از عوامـل اخـراج زود هنـگام مربیـان 

و جابه جایـی بیـش از حـد بازیکنـان خارجـی و حتـی 

داخلی، همین دلال هایی باشـند که زنوزی حضورشان 

را در باشـگاه تاییـد کـرده اسـت. 

نکتـه جالـب ایـن اسـت کـه تراکتـور بلافاصلـه بعـد از 

اینکـه عـذر یـک مربـی و دسـتیارانش را می خواهـد بـه 

صـورت تمـام و کمـال بـا آنهـا تسویه حسـاب می کنـد 

و بـرای چنـد مـاه حضـور، پـول یـک فصـل را بـه صـورت 

کامـل می پـردازد. نمونـه اش جـان توشـاک اسـت کـه 

بـا قـراردادی در حـدود یـک میلیـون دلار بـرای خـود 

و دسـتیارانش راهـی تراکتـور شـد و بعـد از چنـد مـاه 

همکاری با دریافت تمام حق و حقوقش از این تیم جدا 

شـد و در ایـن بیـن بیشـترین نفراتـی کـه نفـع می برنـد، 

واسـطه هایی هسـتند کـه ایـن خارجی هـا را می آورنـد و 

رفتن شـان هـم بـه نفع شـان اسـت.

گزارش»فرهیختگان«ازتغییروتحولاتدوبارهروینیمکتتراکتور؛نوبتبهبرانکورسید؟

مدیریتبهسبکحاشیهخلیجفارس

مهدی جاوید را شـــاید بتوان به نوعی به علیرضا بیرانوند تشـــبیه کرد. بازیکنانی 

که هر دو حق شـــان طی دو ســـال توسط کنفدراسیون فوتبال آسیا خورده شد و 

نتوانســـتند به ترتیب عناوین بهترین مرد فوتسال و فوتبال قاره کهن را از آن خود 

کنند. بازیکنی که باید جایزه مرد سال فوتسال آسیا را می گرفت، خود را بالاتر از 

این عنوان می داند و حالا با فراموشی گذشته به مسیر روشن پیش رو فکر می کند. 

گفت وگوی »فرهیختگان« با مهدی جاوید را در ادامه می خوانید.

بااوضاعفوتسالکشورشروعکنیم.شرایطبهطورکلیچطوراست؟

شـــرایط فوتسال هم به تبعیت از شرایط کشور جالب نیست. به هر حال تیم های 

بزرگی در این چند سال اخیر از حضور در لیگ برتر انصراف داده  یا منحل شده اند. 

تیم هایی که سابقه قهرمانی ایران و آسیا را داشتند، هر سال یک کدام از آنها کنار 

کشیده و اوضاع به جایی رسیده که در لیگ امسال فقط دو سه تیم باسابقه حضور 

دارند. امیدواریم شـــرایط از این بدتر نشـــود. حتی سال های قبل شرایط پخش 

مســـابقات خیلی بهتر از اینها بود، اما متاســـفانه حداقل در لیگ امسال شاهد 

پخش رقابت ها از شـــبکه های سراسری نیســـتیم و کار به جایی رسیده که بعضا 

حتی بازی های تیم ملی هم که خودمان میزبان آن هستیم نیز به صورت مستقیم 

برای مردم پخش نمی شود. این موضوع باعث دلسردی اهالی فوتسال می شود 

و امیدوارم کسانی که در مسند کار هستند فکری اساسی برای آن داشته باشند، 

چون ورزش و ورزشـــکار با دیده شدن زنده هستند و ورزشی که دیده نشود مردم 

هم از آن بی اطلاع مانده و درنهایت استقبال از آن کم شده و به فراموشی سپرده 

می شود. الان حال و روز فوتسال ما به گونه ای است که به صورت جدی در معرض 

خطر است و امیدواریم آنهایی که در فوتسال سمت دارند روی این موضوع وقت 

بیشتری بگذارند. 

چراامروزشاهددرخششستارههامثلسابقدرفوتسالایراننیستیم؟

از زمانی که ما بازیکن ســـازی را تقریبا کنار گذاشـــتیم و به آن بها ندادیم، به این 

معضل دچار شـــدیم که امروز این موضوع خود را نشـــان می دهد. نزدیک به 10 

ســـال پیش آقای جوراندینو بسیاری از استعدادها را که به تیم های ملی رده های 

سنی می آمدند، با علم روز فوتسال دنیا آشنا می کرد و در رده های پایه این مربی 

نیز عالی بودند. آن ســـال ها فوتســـال ایران شرایط بهتری داشت، اما در این 10 

ســـال هیچ مربی صاحب نام دیگری به لیگ ایران نیامد تا یک خلأ بزرگ ایجاد 

شود. البته ما مربیان توانمندی در داخل کشور داریم، اما نیاز امروز فوتبال ایران 

مربیان صاحب نام دنیا هستند که این موضوع می تواند به فوتسال ما کمک کند و 

البته این موضوع باعث شده فاصله مان با کشورهای صاحب نام دنیا در این رشته 

روزبه روز بیشتر شود. ما اســـتعدادهای زیادی داریم، اما استعداد تنها پاسخگو 

نیســـت، زمانی که علم روز نداشته باشیم. درباره امکانات هم که قبلا نداشتیم و 

امروز هم نداریم و بعدا هم نخواهیم داشت، اما حداقل می توانیم با آوردن مربی از 

لحاظ فنی شرایط مان را بهتر کرده و خودمان را به تیم های برتر دنیا نزدیک کنیم. 

البته شرایط بازی در سطح بین المللی برای باشگاه ها و تیم های ملی یک مقدار 

سخت است و این یک نقطه ضعف برای فوتسال دنیا به شمار می رود. 

برسیمبهوضعیتخودت.برایدومینسالپیاپیدستتازجایزهمردسال

فوتسالآسیاکوتاهماند.

اگر حرفی می زنم تبعات آن را می پذیرم، چون آدمی نیستم که سرم را پایین بیندازم 

و هرکسی هر کاری دلش بخواهد انجام بدهد. اگر چیزی ببینم و اعتقاد داشته 

باشم حرفم درست است، آن را می زنم. امسال هم مثل سال های قبل گفته بودم 

که قطعا انتخاب بهترین بازیکن ســـال آسیا همه چیزش فنی نیست، چون اگر 

فنی بود، در 5 ســـال اخیر باید این عنوان به من می رسید، چون آمار و عملکرد را 

نمی توان کتمان کرد. آمار من مشـــخص است؛ سالی بیش از 50 گل زده ام و به 

همین تعداد هم پاس گل داده ام و طوری بازی کرده ام که همه کارشناســـان آن 

را تایید می کنند. آمار من فراتر از آســـیا بوده و طبعا حسرت از دست دادن جایزه 

بهترین بازیکن سال آسیا را نمی خورم. 

یعنیباعثنمیشودکمانگیزهشوی؟

نه، برایم مهم نیست و این اتفاقات هم نمی تواند دلسردم کند و همیشه  انگیزه ام 

بابت این اتفاقات بیشتر هم می شود. الان هم به هر حال این موضوع برایم تمام 

شد و اهداف زیادی دارم و کار خود را به بهترین شکل انجام می دهم. به مسائلی 

که برای من در خارج از زمین اتفاق می افتد هم نه ورود می کنم و نه دوست دارم 

ورود کنم، چون علاقه ندارم از این طریق چیزی را به دســـت بیاورم. به هر حال 

الان خداراشاکرم و در همین مسیری که هستم سعی می کنم جلو بروم. 

شاهدکوچدســـتهجمعیبازیکنانمانبهخارج

ازکشـــوروبعضالیگهـــایکمکیفیتتر

هستیم.ایناتفاقرامثبتمیدانی؟

خیر. مهم ترین دلیـــل این موضوع فقط 

مسائل مالی اســـت. الان در کشورهای 

صاحب نام کســـی را نداریم که بگوید به 

خاطر مسائل فنی و پیشرفتش رفته است. نکته 

منفی آن برای فوتسال ما آنجایی است که این دسته 

از بازیکنان فقط برای مســـائل مالی می روند که البته 

آنها به فکر آینده خود هستند؛ اما از لحاظ فنی وقتی 

بازیکن ملی پوش به لیگ کم اعتباری می رود، صدمه 

آن را تیم ملی می بیند. شما وقتی در لیگ خوبی بازی 

نکنی از لحاظ فنی قطعا آسیب می بینی که آن آسیب 

هم متوجه تیم ملی می شود. متاسفانه این موضوع امروز 

به یک معضل بزرگ برای تیم ملی و لیگ برتر فوتسال مان 

تبدیل شده است. 

چهراهکاریبرایپیشرفتفوتسالبهذهنتمیرسد؟

آنهایی که در مســـند فوتسال هستند باید ابتدا به فکر پخش مستقیم این رشته 

باشند، چون پخش زنده آن  به جا افتادن و پیشرفت این ورزش و  ایجاد انگیزه  در 

بازیکنان کمک می کند. متاسفانه شرایط پخش مسابقات به قدری وخیم است 

که بازی ملی هم پخش نمی شود. در کنار پخش زنده می تواند وجود اسپانسرها 

و ایجاد  انگیزه بین اهالی فوتسال کمک شایانی کند. الان فوتسال ما در 5 سال 

آینده فاصله اش با کشورهای مطرح دنیا بیشتر هم می شود و این چیزی است که 

آن را به خوبی حس می کنیم، چون در رده های پایه خوب کار 

نکرده ایم. اگر از مربیان درجه یک خارجی بهره ببریم 

آنها می توانند فوتسال ما را جلو ببرند. 

خودتچقدربهلژیونرشدنفکرمیکنی؟

در این چند ســـال اخیر چندین پیشـــنهاد 

خارجی داشـــته ام هم از کشورهای درجه 2 

و درجه 3 که پیشـــنهادهای چشـــمگیر مالی 

داشته اند و هم از یکی از بهترین لیگ های دنیا 

یعنی اسپانیا به من پیشنهادهایی شده، اما من به 

خاطر شرایطی که دارم برایم سخت است در 

خارج از کشور بازی کنم. چیزهایی که من به 

دنبال آن هستم در لیگ خودمان وجود دارد 

و به عقیده من از لحاظ فنی لیگ خیلی خوبی 

داریم. کمبودهایی از نظر امکانات داریم، اما از 

لحاظ فنی جزء 5 لیگ برتر دنیا هستیم. دوست 

دارم در لیگ خودمان بازی کنم. امسال هم 

در آخرین لحظه در ایران ماندم، درحالی که 

کار انتقالم به اســـپانیا درست شده بود ولی 

باز هم ماندم، چون راغب نیســـتم خیلی از 

کشور خارج شوم. سال های قبل هم مقطعی 

خارج شـــدم و بیشتر از این روحیه ماندن در 

خارج از کشـــور را ندارم و ترجیح می دهم در 

ایران بازی کنم. 

  گفت وگو

جاویددرگفتوگوبا»فرهیختگان«:فوتسالایراندرمعرضخطرجدیقراردارد

آمارمنفراترازآسیاست،حسرتجایزهAFCرانمیخورم
صدمهکوچملیپوشانبهلیگهایبیکیفیتراتیمملیمیبیند

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

یکشنبه ۱۷ آذر ۱۳۹۸   شماره ۲۹۲۶

ورزش

وحید سلیمانی
 روزنامه نگار

آرش محمدی
  روزنامه نگار


